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 Stanley Residents Association Ltd.

赤柱居民聯誼會有限公司
  96, Stanley Main Street, Stanley, HK 香港 赤柱大街96號  

                                            Tel: 28130564  Fax: 2813 5704 

                  www.dragonboat.org.hk  Email:  dragonboat@hongkong.com    

2005年赤柱龍舟錦標賽參賽報名
敬啟者：
      本年度赤柱區端午龍舟競渡大賽，將於二零零五年六月十一日﹝星期六﹞於赤柱正灘舉行。大會現接受各界組隊報名參加。  由於以往反應踴躍，且名額有限，務請貴機構盡快報名，先到先得。
       請於四月二十日前填妥報名表格 (R)，連同劃線支票，用掛號信方式寄交本會。報名費為( I ) HK$9,500［其中包括：1000元參賽費、10小時練習、精美龍船模型乙隻(原價HK$2380) (另加送龍舟紀念T恤10件﹞］；或報名費為( II ) HK$8,000［其中包括：1000元參賽費、10小時練習］。支票抬頭為「赤柱居民聯誼會有限公司」。在報名時請仔細揀選練習時間，以便本會為各隊編定十節練習（23/4/05至3/6/05，每節一小時）。 詳細之比賽規則，將於稍後寄發及在比賽場刊和網頁內印明。

       龍舟活動被喻為近年發展最迅速的水上活動，而且有益身心，並可建立團隊精神，實為貴機構難得之聯誼與體育活動，希望貴機構能把握機會，並鼓勵員工積極參與。本會當投放更多資源，盡其所能配合。

      本會亦歡迎貴機構以各種形式資助比賽場刊之印刷、建造新船的開支及其他賽事贊助。廣告截稿日期為五月十日。隨函附奉報名表格、練習時間選擇表及贊助資料。

本會亦提早於二月至四月中加開額外練習，方便有意提早操練之隊伍。詳情請參閱表格(E)。另在端午前一週再辦短途邀請賽，請見另函。荷蒙參加，曷勝榮幸！

主席 王錦泉 謹啟
1 January 2005
Dear Sir/Madam,                                                                                                                                                                      

ENTRY FOR CIRCUS CAPITAL STANLEY  DRAGON BOAT CHAMPIONSHIPS 2005
The Annual Dragon Boat Race is going to be held at Stanley Main Beach on 11 June 2005 (Saturday). Application to enter the race is now open. As you might notice the ample entries last year, you are advised to apply early to assure a place. Places are limited and application will be accepted on a first-come-first served basis.
Please complete the entry form [ R ]  and return it with a crossed cheque( I ) HK$9,500( The entry package includes $1000 Entry fee , the 10-hour practice fee, One high precision wooden dragonboat model (original retail price HK$2380), plus 10 souvenir T-shirts free), or ( II )HK$8,000 ( The entry package includes $1000 Entry fee and the10-hour practice fee ). Payment should be made payable to the ”Stanley Residents Association Limited” and sent by registered mail to the Association before April 20. Please choose and specify carefully the most convenient time of practice, so that 10  practice sessions for each team in 23/4/05 to 3/6/05 can be worked out.
Dragon boating is now regarded as one of the fastest growing water sport in the world. It is good for physical health and the mind and is a good means of building up team spirit. It is obviously a precious corporate social and sporting activity for your company and staff should be encouraged to take part. The Association will surely respond to your participation by putting in relevant resources. Any kinds of support to sponsor the printing of the programme brochure and sponsor building new boats are welcome. (Deadline for advertisement scripts is on  May 10)
Enclosed please find the entry form, practice option sheets and information for sponsorship.
Besides, to meet the demands for earlier pre-season training schedule, we are going to open training from February  to mid-April . Please refer to Form “E” for details. Stanley Residents Assn is also proud to announce staging again the extra event which is getting popular, the Stanley Short Course Invitational Races, just one week before the captioned championships. Please read separate document for details.

Yours very truly,

Alson, Wong Kam-chuen (Mr) 
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報名須知 ( 報名表背頁)    ( back page for entry form R )
1.「男子」組外藉與華藉均各自設有甲、乙兩個級別，兩級各有盃賽及碟賽。但只有甲組隊伍可晉級「赤柱龍舟錦標賽金盃總決賽」。女子組只設一個組別。
2. 華籍及外籍「男子組」之甲組(精英組) 各只限20隊。在之前一年所有甲組之隊伍及乙組盃賽前三名獲甄選參加。所剩餘額本賽會根據去年成績作出編排。唯賽會容許協商。首次參賽隊亦視乎實力而定。
3. 比賽人數為全船20人（包括18名槳手及1名舵手、1名鼓手），且全隊體重平均值不得超過200磅。
4. 華籍隊 (20人)華人隊員必須過半，外藉隊 (20人) 則外藉隊員須過半數。每場出賽人數不能超過20人, (不可少於12人) 包括舵手及鼓手。女子隊除舵手及鼓手可用男子外，其他隊員必須為女性，但男子組別可允許女性隊員參加。後備人數不限, 唯全隊名單需稍後依指示呈交。
5. 本會詢眾要求,在二至四月提供額外練習機會予有需要「提早訓練」之隊伍。費用為每小時港幣300元。此特別計劃與安排予各隊的四月中至五月十次練習有別。若有需要, 請填寫(E)表格。
6. 賽前練習日期將另行通知，本會並不確保能依照貴隊之要求。
7.   練習時間表分發後，任何更改或增加須經本會同意。
8.   若天氣欠佳 (尤其強勁東風及雷暴警告)，請先電本會 ( 2813 0564 ) 查詢練習是否取消。如見沙灘上賽會帳篷掛出紅旗，即表示召回所有龍舟、所有練習暫停。
9.  一經報名付費, 如退出或棄權, 費用概不發還。

10.  寄出前請自行複印存檔。
Remarks for Entries:
1. Men's Teams of both Chinese and Expat are further divided into 2 classes as Classes A & B. Each class has its own Cup & Plate events. But only those in class A will be able to advance to the Overall ( Gold Cup )Grand Final 

2. Class A is the Elite grade and is limited to 20 teams only in each Chinese & Expat Category. All the Class A teams as well as the winners (champion, 1st runner-up, 2nd runner-up) of Class B Cup final in previous year can be classified into Class A this year directly.Other teams are negotiable.

3.The crew on each boat is limited to 20, including 18 rowers, one steersman and a drummer. And the average weight of the crew must not exceed 200 pounds. Detailed regulations and arrangements of the Race will be sent out later and will also be printed on the Race Programme and our web site. 

4.Each boat is limited to 20 people ( not less than 12 !) Including the helmsman & Drummer.
─FOR EXPATRIATE TEAMS. OVER HALF OF THE CREW MUST BE NON-CHINESE.
─FOR CHINESE TEAMS, OVER HALF OF THE CREW MUST BE ETHNIC CHINESE.
─For ladies' teams, all crew members must be female except the helmsman & drummer, but for men's team can be mixed.
No limit (ceiling) for reserves, but “full list” of team members should be submitted later as instructed.

5.To meet the demand for allowing teams to practise “before” the normal training season, we are now trying to organise such earlier practice from February to April. Please note that such practices  differ from those 10 regular practice sessions to be allocated to each team in mid April and May The charge is HK$300 per hour.

6.Period of pre-race practicing will be informed later, but the Association does not guarantee the requested practice time be entertained.
7.Once practicing timetable is distributed, all cancellation, alteration, request for additional practice etc. should be approved by the Organiser in advance
8.In unfavorable weather condition (especially strong easterly wind and thunder storm warning), please  phone the Assn to confirm whether practice still goes on. When the red flag is hoisted at the official booth, all boats are required to return to shore (All practices are cancelled).

9.Entry Fee is not refundable in case of withdrawal.
10.Please keep a  photocopy for future reference.                                     -3-

赤柱龍舟錦標賽 Stanley Dragon Boat Championships 2005
參賽備忘 MEMO (1)
初選10次練習 (Form T) Practice Booking     
         Each enrolment or the race is entitled to 10 sessions of  practice (each session being 1 hour, held from 23 April to 3 June ). Please "  ˇ " 10 time slots of practice as your first choice and put a 〝 X 〞 for another 10 as your 2nd choice. After each team file in the preliminary practise option sheet then a finalized time-table for practices will be worked out by the Association and sent to all participating teams for confirmation. Demand for replacement practices due to absence and change of practice date will not be allowed. Early application is appreciated and may be granted priority.       

            Any team canceling the booked practice time slot should inform the organiser in advance and early, so as to allow for arrangement of substitution and saving of  resources.
    每隊在報名時獲分配十節練習(每節一小時，練習期由4月23日至6月3日止)。請於附夾的時間表中自行預先選定十次「首選」練習時間﹝以「ˇ」代表﹞及十次「次選」練習時間﹝以「X」代表﹞。之後再由本會編配, 稍後另行通知。既經編定練習時間, 如缺席者, 不得要求加補時間及更改時間。請盡早填寫表格寄回, 並可獲優先編配。
      任何隊伍若有意取消原已預訂之練習時間，請盡早知會本會為要，以便安排其他隊伍填補，減少浪費資源。
聘用大會舵手、教練及額外練習 Steersman, Trainer Booking & Extra Practice
1.  若貴隊有意聘用賽會提供之舵手及教練，請預先向赤柱居民聯誼會申請，只須：
(a) 舵手/教練-貴隊在練習期若需聘用賽會舵手或教練，請於練習時間表上打〝S 〞 (舵手) 、〝T 〞( 教練 )符號。
(b) 以劃線支票寄回本會，抬頭填寫「赤柱居民聯誼會有限公司」，費用收訖方可作實。安排需時,請提早預約。臨時申請不獲接受。

1. 額外練習-本會於二至四月提供額外練習機會予有需要「提早訓練」之隊伍。費用為每小時港幣300元。此特別計劃與安排予各隊的五月至六月十次練習有別。若有需要, 請填寫(E)表格。

2. 任何隊伍不得私下與舵手安排交易。亦不得把現金交予舵手。(練習當日將有本會職員在埸當值。) 

4. 未經本會同意, 若貴隊私自取消訓練, 所付之費用不會獲發還。
5. 為方便賽會安排, 如需在「比賽當天」聘用賽會舵手，必須一個月前繳付費用$300(共兩場比賽) 。但如進入決賽(第三場)仍需聘用舵手, 或臨時需要聘用舵手, 則在該場比賽前半小時到指定地點繳費。
1.  Should you require a steersman and/ or a trainer from us during pre-race practice, please book in advance through the Stanley Residents Association by

(a)  Steersman & Trainer- indicating which session(s) you want to hire a steersman and a trainer from us by marking a ( S ) and a ( T ) sign respectively against the time slot announced in the attached official practice time table.
(b)  sending a cheque to the Association in the amount of steersman and trainer fee payable to “Stanley Residents Association Ltd.” Your booking will only materialize when payment is received. Please allow enough working days for us to process your request. On-site ad hoc request will not be entertained.
2.  Extra Practice- To meet the demand for allowing teams to practise “before” the normal training season, we are now trying to organise such practice from February to April. Please note that such practices  differ from those 10 regular practice sessions to be allocated to each team in late May and June The charge is HK$300 per hour.
3.  No teams are allowed to deal with the steersman directly and by-pass the proper booking procedures. No cash should be handed to the steersman. ( SRA officials will be on duty during the practice)

4.  Refund will not be given to teams canceling the practice without prior approval. 

5. For booking steersman on the race day, please settle the payment of HK$300 (for 2 rounds) one month in advance. If your team advance to the final (3rd round), or there is an offhand need to book a steersman, please pay at 
the designated desk half an hour before that particular race.                                                                 - 4 -
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Stanley Residents Association Ltd

赤柱居民聯誼會有限公司
96， Stanley Main Street， Stanley HK 赤柱大街96號

Tel: 28130564  Fax: 28135704

        www.dragonboat.org.hk  Email: dragonboat@hongkong.com

赤柱龍舟競渡廣告贊助 / 租用帳蓬

   每年端午節正日，赤柱居民聯誼會均會在赤柱正灘舉辦龍舟競渡。眾所周知，本賽事多年來均大受居港外僑與本地華人歡迎。今年比賽將於六月十一日（星期六）舉行。去年更有153隊超越3000位中外籍人士參賽。現誠邀貴隊或寶號贊助場刊及其他廣告
1.  精美印刷之場刊50多頁，輯錄上屆彩照精華及比賽歷史等資料。本會除了向各參賽隊免費派發外，亦會送予有關傳媒機構與政府部門。當天亦會公開發售。預計印刷1000本。廣告位預訂，黑白每頁(A4)港幣1500元，彩色每頁4000元。
2. 船身廣告-於賽船兩旁貼上公司或機構之徽號/名稱
3. 賽道廣告-於賽道旁懸掛宣傳橫額

4. 攤位/帳篷-賽日租用休憩帳篷及攤位，位置於司令台兩側。
另外，有關網上廣告服務及其他贊助事宜，請與本會職員聯絡。
Stanley Dragon Boat Championships - Sponsorship / booth rental
    The Stanley Residents Association holds a festival of dragon boat racing on the Tuen Ng Holiday every year at Stanley Main Beach. Over the past years this has proved to be an extremely popular day for expats and the local Chinese citizens. This year the festival will be held on Saturday 11 June. Last year, we received amazingly 153 entries. We now invite the participation of your team/ organization in the form or sponsorsing advertisement.

1.The colourful souvenir programme brochure will be approximately 50 pages. It will be sent to all participating teams free of charge, and be sold on the race day. The press, as well as some other concerned organizations, and government departments will also receive  copies. 1,000 copies will be printed. Advertising space is now available for the modest cost of HK $1,500 a full-page (A4) in black and white or HK $4,000 in colour. 

2.Advertisement on the boats- Company or Organisation logo/name displayed on the Dragon Boat.

3. Race Course Advertisement

4. Booth Rental at the beach during the Race 
Beside, we are also offering  on-line advertisement service
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回條 Reply Slip
致To :赤柱居民聯誼會 Stanley Residents Association Ltd
(Fax 28135704) AD Deadline  廣告截止日期 : 10 May 2005
赤柱龍舟錦標賽廣告及租用帳蓬預訂表  

STANLEY DRAGONBOAT CHAMPIONSHIPS 
ADVERTISING BOOKING/ booth rental FORM
Team Name 隊名 :_____________________________ Team Code 隊號:_____________________

Company Name  公司名稱 :________________________________________________________
Contact Person  聯絡人姓名 : _____________________ Tel電話 :________________________

(1)  比賽場刊RACE PROGRAMME
Number of Pages At  :

HK $ 1,500.00   @ Full Page ( 204mm X 286mm +3mm Bleed ) Black & White (黑白)  __________

HK $ 4,000.00  @  Full Page (204mm X 286mm +3mm Bleed ) COLOUR (彩色)  :______________

( The positive film and a four colour proof  四色正片及一份打稿 ) 

(2) 船身廣告Hull Advertisement:
HK$5000 per boat ( 8 in. X 36 in. including simple painting)_____________________________

(3)  賽道廣告Race Course Advertisement

Size: 20’X2.5’ $6000(include production cost)__________________________________

(4) 比賽日租用帳蓬 Booth Rental at the beach during the Race :
HK $ 2,000  @  Booth ( W10' X L12' X H12' Bamboo-constructed with canvas top)

帳蓬每個租用費港幣貳仟元 ( W10' X L12' X H12'  , 以竹搭建連尼龍帆布上蓋 )____________
Total: HK$__________________________

Authorised Signature And Chop :_________________________________________________

負責人簽名及蓋公司印:

 *  The Cheques should be made payable to  "Stanley Residents Association Ltd." and crossed.

 *   支票須註明支付「 赤柱居民聯誼會有限公司 」並須劃線
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贊助新建龍舟 Sponsor dragon boats (每艘龍舟贊助費為港幣五萬圓正)
致: 各參賽隊

本比賽規模日益宏大，歡迎各方支持。 為吸引各參賽隊伍贊助，本會推出若干方案，讓有意贊助的隊伍能有更多權利和時間以龍舟作所屬公司或團體之康樂及體育用途，亦可以其公司或團體來為龍舟命名，以達至在我們這個全香港最受歡迎之龍舟比賽中令貴機構之名字能矚目地展示於上萬名選手和觀眾眼前。現將此具吸引力之贊助套餐臚列如下：

贊助隊伍可有下列優惠：
一)
連續二年免報名費。
二)
連續二年在正式指定練習時期內額外獲得10小時練習。

3) 在龍舟身上印上該公司機構之顯眼徽號/名稱。

若有任何查詢，歡迎至電2813 0564或傳真2813 5704與本會職員聯絡。

Dear Sir/Madam,                                                                                                                1st January 2005

The sheer size of the event needs your support to maintain. Our sponsorship package is designed to attract many of the regular participating teams to allow them much greater use of the boats for recreation and sporting purpose for their organisation. We would also name one of the boats after the company or organisation thus giving very visible exposure to over 10,000 competitors and spectators during the races. The sponsor package is outlined below.
Cost of Sponsorship per Dragon Boat HK$50,000

Sponsorship Entitles a Team to the following benefits:

1. Entry fee waived for 2 years.  

2. 10 hours of extra training sessions for 2 Years during the official training period.

3. Large Company or Organisation logo/name displayed on the Dragon Boat. If you have any questions, please feel free to call me at 2813 0564 or fax at 2813 5704.

Yours sincerely,

Wong Kam-chuen, Alson (Mr)

Race Director

*********************************************

回條 Reply slip (請以傳真傳送回 Fax: 2813 5704)
致 To: 赤柱居民聯誼會 Stanley Residents Association Ltd. 
本人/公司有意贊助赤柱龍舟錦標賽龍船______艘(每艘港幣五萬元) HK$______
We are very interested in Sponsoring________ Dragon Boat(s) (@HK$50,000) = HK$__________

機構   Organisation   ：_____________________________________________

地址   Address   ：_____________________________________________

聯絡人姓名 Contact person：______________________________________
電話  Tel      ：________________傳真 fax：_______________________

Authorised Signature And Chop :
負責人簽名及蓋公印:________________________________________________________________________
*  The Cheques should be made payable to  "Stanley Residents Association Ltd." and crossed.
*   支票須註明支付「 赤柱居民聯誼會有限公司 」並須劃線。
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· 赤柱龍舟錦標賽 Stanley Dragon Boat Championships
2005年度種子隊排名 Seeding Chart
( 外籍男子組 Expat Men's Teams )
1 The Henley Group British Dragons 英國龍 
2 Hoe Hin White Flower Bondi Diggers 邦戴的格 
3 Buzz 霸士龍 
4 Robert Walters Anzacs 安撒司 
5 Mega Strength Lamma Dragons 南丫快樂龍 
6 Hong Kong Japanese Club A 日本人俱樂部A隊 
7 Royal X-Men 香港遊艇會 
8 MACGREGOR Tai Tam Tiger 大潭老虎 
9 Robert Walters Jilaroos 積格露斯 
10 Morgan Stanley 摩根史丹利 
11 Nordic Dragons 北歐龍 

12 AIA Southside Massive 
13 The Liechtenstein Princely Navy 列支敦士登皇家水兵 
14 HSBC Offshore Without A Paddle 匯豐離岸
 ( 華藉男子組 Chinese Men's Teams ) 

1 HKSS Old Boy Club 舊生匯
2 Lee Kum Kee A 李錦記 A 隊 
3 Stanley Sports Association A 赤柱體育會A隊 
4 Stanley Dragon Boat Team 赤龍 
5 CSD Sports Association 懲教署體育會 
6 Windsurfing Association of Hong Kong 香港滑浪風帆會 
7 Stanley Sports Association B 赤柱體育會B隊 
8 UBC/ U of Toronto Alumni Association A 多倫多大學舊生會A隊
9 Taikoo Shing Dragon Boat Team 太古城龍舟隊 
10 The HONG KONG Sea School 香港航海學校 
11 Ngai Kwan Sports Association 藝群體育會 
12 Ocean Park 海洋公園 
13 HSBC匯豐銀行 
14 WDIST Dragon Boat Team 警察西區總區 
15 AIG Consumer Finance Group (AIG 零售及個人理財業務)
(女子組Ladies Teams)
1 Royal X-Women 香港遊艇會 
2 Links Lamma Dragons 南丫快樂龍 
3 (AWA) Blazing Paddles 美國婦女會 
4 Mes Amis Paddle Babes 馬斯埃美斯美槳女 
5 Hong Kong Japanese Club 日本人俱樂部
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